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Lékařský důstojník amerického námořnictva odhaluje
údaje ministerstva obrany, které ukazují alarmující nárůst
srdečních problémů po očkování Covid-19

necenzurovanapravda.cz/2023/11/lekarsky-dustojnik-americkeho-namornictva-odhaluje-udaje-ministerstva-obrany-
ktere-ukazuji-alarmujici-narust-srdecnich-problemu-po-ockovani-covid-19

V americké armádě byla – podobně jako ve většině armád jinde ve
světě – aplikace experimentálních genových injekcí povinná. Vojáci,
kteří se odmítli podřídit a stát se obětí experimentu, byli propuštěni.

Nedávno začala armáda prosit tyto propuštěné vojáky, aby se vrátili.
Drtivá většina z nich odmítla a nyní po armádě požadují finanční
kompenzaci.

Zdá se, že problémem nejsou jen tyto tisíce nyní chybějících vojáků,
ale také další tisíce těch, kteří mají v důsledku aplikace genových jedů
různé zdravotní problémy.
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V pondělí poručík Ted Macie, důstojník v aktivní službě ve sboru
lékařské služby námořnictva a informátor, odhalil údaje ministerstva
obrany, které naznačují výrazný nárůst srdečních problémů mezi
vojenskými piloty po očkování proti COVID-19.

Poručík Macie, který také slouží jako zdravotní administrátor
námořnictva a lékařský náborář, se o tato zjištění podělil v nedávném
videu, kde rozvádí obavy, které původně vyjádřila jeho manželka Mara
Macie, kandidátka do 5. kongresového okrsku na Floridě ve Sněmovně
reprezentantů USA.

Mara Macie ve svém příspěvku na sociálních sítích kritizovala
zacházení s tisíci příslušníky armády během zavádění vakcíny,
zdůraznila hlubokou nedůvěru ve vojenské vedení a vyzvala k
odpovědnosti a spravedlnosti.

„Možná jste viděli nedávný příspěvek mé ženy a já to chci rozvést a dát
vám příklad, proč návrat do zaměstnání, zpětný plat a omluvy nestačí,“
řekl Macie ve videu zveřejněném na X.

V neochvějné odpovědi na výzvu senátora za stát Missouri Erica
Schmitta k opětovnému najímání dříve propuštěných příslušníků
armády s plným platem, hodností a omluvou zdůraznil Marcie hluboký
nedostatek důvěry ve vojenské vedení mezi těmi, kteří byli postiženi
nezákonnými nařízeními.

Podle údajů předložených poručíkem Maciem došlo k dramatickému
nárůstu různých srdečních onemocnění mezi piloty letadel a vrtulníků.

Čísla ukazují nárůst stavů, jako je hypertenzní choroba (36 %),
ischemická choroba srdeční (69 %), plicní onemocnění (62 %),
srdeční selhání (973 %), jiné formy srdečních onemocnění (63 %) a
kardiomyopatie (152 %) ve srovnání s pětiletým průměrem před
rokem 2022.

https://www.thegatewaypundit.com/2023/11/u-s-navy-medical-officer-exposes-defense-department/
https://twitter.com/MaraMacie/status/1729143645784146375
https://twitter.com/Eric_Schmitt/status/1728813252451471842
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Tato odhalení následují po červencové zprávě The Gateway Pundit,
která citovala uniklou vojenskou studii připouštějící nárůst případů
myokarditidy po očkování v americké armádě nejméně o 151 %.

Gilbert Cisneros Jr., náměstek ministra obrany pro personál a
připravenost, potvrdil nárůst a poznamenal, že v roce 2021 bylo
zaznamenáno 275 případů myokarditidy, což je významný nárůst oproti
ročnímu průměru pozorovanému v letech 2016 až 2020.

V příspěvku X poručík Macie napsal:

„Děkuji kongresmanovi a kongresmance, kteří vyjádřili znepokojení nad
nespravedlností nezákonného povinného očkování.

S tím, co bylo řečeno, moje žena Mara Macie a tisíce z nás
nepřestanou, dokud nebude existovat odpovědnost, je to JEDINÝ
způsob, jak vše  napravit. Důsledky tohoto jevu teprve začínají a jejich
pouhé přehlížení je medvědí službou nám i naší zemi.

Ve videu se zabývám problémy se srdcem pilotů v aktivní službě z
vlastních čísel ministerstva obrany.“

Poručík Macie také uvedl, že odpovědí na jejich stížnosti je většinou
totéž: může za to Covid-19. Přitom razantní nárůst zdravotních
problémů  nastal až v roce 2021.

Podle nejnovějších údajů americké armády je k 13. říjnu 2022 97 %
vojáků v aktivní službě plně očkováno proti COVID-19. Míra
proočkovanosti armádní Národní gardy a U.S. Army Reserve je o něco
nižší, v jejich řadách je 90 % a 91 % vojáků plně očkováno.

Ohodnoťte tento příspěvek!
[Celkem: 16 Průměrně: 5]

 
 

https://www.thegatewaypundit.com/2023/07/leaked-report-confirms-myocarditis-cases-spiked-us-military/
https://twitter.com/ted_macie/status/1729234657604944142
https://www.army.mil/article/261120/department_of_the_army_updates_total_army_covid_19_vaccination_statistics

